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Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Anni Matthiesen (V) har d. 4. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 673 til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 673: 

”Kan ministeren oplyse, hvorvidt ministeren vil tage initiativer til at sikre, at Psyko-

lognævnets tilsyn forbedres, mens vi venter på undersøgelsen af indførelsen af en 

sundhedsfaglig autorisationsordning for psykologer?” 

Svar: 

Som jeg har oplyst i mit svar på SOU alm. del spm. 203, stillet den 20. december 2019, 

har jeg bedt Psykolognævnet om en redegørelse om deres sanktionsanvendelse, her-

under hvor hurtigt nævnet skrider ind, og hvilke dilemmaer nævnet i øvrigt ser i prak-

sis. Jeg vil herefter tage stilling til, om der kan være grund til at foretage ændringer, 

mens vi venter på analysearbejdet. Jeg har også haft et møde med formanden for Psy-

kolognævnet, hvor vi drøftede problemstillingerne på området. 

Social- og Indenrigsministeriet forventer at modtage Psykolognævnets redegørelse i 

indeværende måned. 

Som jeg har oplyst i mit svar på SOU alm. del spm. 208, stillet den 20. december 2019, 

vil jeg holde Folketingets Social- og Indenrigsudvalg orienteret om processen. 
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